

香港海關

Customs and Excise Department

應課稅品條例(第109章)

Dutiable Commodities Ordinance (Cap. 109)

牌照

LICENCE

牌照種類 Type of Licence 進出口牌照 IMPORT & EXPORT	甲醇 METHYL ALCOHOL	牌照編號 Licence No. 13913
--	----------------------	---------------------------

負責人員姓名 Name of the Responsible Personnel

KODAMA HISASHI

第二負責人員姓名 Name of the Second Responsible Personnel

持牌人名稱及地址 Name and Address of Licensee

明正(香港)有限公司 MEISEI HONG KONG LIMITED

WORKSHOP F43, 7/F, WAH LOK IND CTR PHASE II, 31-35 SHAN MEI STREET, FO TAN, NEW TERRITORIES

商業登記證號碼 Business Registration Certificate Number

32750186-000

有效日期: 由  
Validity : from

22/11/2018

至  
to

21/11/2019

(首尾兩天包括在內)  
(inclusive)

注釋 Notes

1. 未經海關關長批准，不得將牌照轉讓。  
This licence is not transferable without the approval of the Commissioner of Customs & Excise.
2. 除獲授權人員外，任何人不得塗改此牌照。  
This licence must not be defaced or altered except by an authorized officer.
3. 持牌人須遵守附加文件所訂明的牌照條件 (參考編號:IE13913-N-09112018)。  
The licensee is required to comply with the attached licence conditions (Reference No.:IE13913-N-09112018).
4. 持牌人如不遵守其他法例條文規定，或違反本牌照所涉處所的有關政府租約或佔用政府土地許可證的規定，因而引致任何後果，則本牌照雖已批予，亦不能豁免持牌人應負有關後果的責任。  
The grant of this licence does not in any way exempt the licensee from the consequences of non-compliance with the provisions of any other enactment or from the consequence of any breach of the Government lease or permit under which the premises to which the licence relates are held.
5. 本牌照祇適用於上述處所。  
This licence is valid for the above premises only.

Issue Date:  
簽發日期: 22/11/2018

此牌照為電腦列印版本，無需簽署。  
This is a computer-generated copy. No signature is required.

香港海關

Customs and Excise Department

參考編號:

Reference No.: IE13913-N-09112018

應課稅品條例(第109章)

Dutiable Commodities Ordinance (Cap. 109)

牌照

LICENCE

牌照種類 Type of Licence	甲醇 METHYL ALCOHOL	牌照編號 Licence No.
進出口牌照 IMPORT & EXPORT		13913

牌照條件 Licence Condition(s)

1. 牌照資料(包括公司名稱或地址等)如有任何變更,持牌人必須於有關變更 14 天前向海關關長申請。  
The licensee shall apply to the Commissioner of Customs & Excise for any change(s) on licence particulars (including company name or address etc.) 14 days before the change(s).

此牌照為電腦列印版本,無需簽署。  
This is a computer-generated copy. No signature is required.